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Kulturstöd till studentkulturföreningar 
 
Föreningar kan söka bidrag för 
- fortbildning/utbildning 
- kostnader i samband med offentlig produktion 
- kostnader för marknadsföring bland LiU:s studenter och anställda 
 
Bidrag utgår inte för kostnader för löpande verksamhet. 
 
Förening som söker stöd ska 
- ha tydlig anknytning till Linköpings universitet 
- ha medlemmar som betalar medlemsavgift 
- uppbära stöd från studieförbund 
 
Ansökan för första kalenderhalvåret ska ha inkommit före den 1 december 
och för andra kalenderhalvåret före den 1 juni. 
 
Ansökan ska åtföljas av budget och prisuppgift (offert) på den tjänst/vara 
som bidraget avser. Bidraget betalas ut på så sätt att LiU tar på sig 
betalningsansvaret för varan/tjänsten. 
 
Exempel på bidrag 

 arvode till instruktör/lärare 
 arvode till gästartister 
 arvode till tekniker 
 tryck av affischer, program, foldrar 
 pressning/produktion av cd/dvd 
 hyra av fordon 
 hyra av lokaler för framträdanden 

 
Beslut om stöd fattas av Kultursamordnaren efter beredning i Kulturrådet. 

Vega
Anteckning
Marknadsföring här innebär marknadsföring i syfte att rekrytera medlemmar. Marknadsföring inför arrangemang torde täckas av punkten ovanför.

Vega
Anteckning
Såväl skicka iväg hela gruppen på kurs, eller någon på kurs, som att ta in t.ex. gästrepetitör

Vega
Anteckning
Här blev det lite diskussioner om hjälp med replokaler, som vi ju tänkte oss skulle ingå, och som väl ska uppfattas som del av den löpande verksamheten.

Vega
Anteckning
... något som t.ex. Blåset inte har, men det ska de se till att börja med. Hans tyckte att gör man sig inte besväret att få del av statsbidragskakan genom att samarbeta med ett studieförbund, då ska man ha mage att tro att universitetet ska hjälpa. Eller nåt.

Vega
Anteckning
Vi lade till kriteriet- ska producera offentlig kultur

Vega
Anteckning
Tjaa, för det här första halvåret blir det förstås lite annorlunda. Tidsramen för det här är fortfarande att rådet ska vara igång efter nyår.

Vega
Anteckning
Ja, det ska vara offert. Även om den kanske inte gäller tills när det verkligen blir aktuellt att köpa tjänsten i fråga.
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Vega
Anteckning
Ja, alltså: Notera "Exempel". Det betyder inte att det som inte tagits upp i listan är uteslutet.

vegma273
Text Box
Rektorskansliet har vidtagit åtgärden att skicka ut en förfrågan till fakulteterna om hur stora summor de skulle kunna tänka sig att vika åt kultur. Tydligen är det så att ställer inte fakulteterna upp med pengar, ja då blir det ingenting av det här. Märkligt med tanke på att de pengar vi fått loss tidigare i olika sammanhang endast i Holgers fall kommit från någon specifik fakultet.En annan dimension av det här är att diverse givmilda personer runt om på Rektorskansliet och Externa Relationer måste lära sig att konsekvent säga nej och hänvisa allt till Kultursamordnaren. Ledningsrådet tycks emellertid själva ha upplevt det här som ett problem och är därmed bara glada över att det kan bli någon annans problem.
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Text Box
Bidragsansökningar som ligger på kö (i åldersordning)- Bidrag till Linneas 10-årsjubileum- Bidrag till Lusens skiva- Bidrag för bussning av nkpg-studenter till LiSS-föreställningar.
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Kulturråd 
 
Kulturrådets uppgift är att till kulturaktiviteter fördela de resurser rektor 
ställt till förfogande efter de riktlinjer som rektor beslutat om. 
Vidare ska kulturrådet samverka med kulturföreningar i frågor som rör 
LiU:s kulturliv. 
 
Kulturrådet består av: 
Ordförande 
Kultursamordnare (föredragande) 
samt ytterligare tre ledamöter varav minst en är student vid LiU 
 
Om Kulturrådets sammansättning beslutar rektor. 
 
 
 
 
 

Vega
Anteckning
"Någon på dekannivå".

Vega
Anteckning
Vårt förslag är Karin Schuback, dårå.

Vega
Anteckning
Det här specade vi lite tydligare:"student vid LiU" är underförstått någon kårmupp.En ledamot ska vara representant från föreningarna. Den personen är inte nödvändigtvis student. Mötet... uhm... beslutade att Vega ska presenteras som representant ifall Rektor är villig att tillsätta det här rådet.Den tredje ledamoten är lite "övrig". Mötet tyckte att någon från vicerektorsområde Studentrelationer, det som Åke Wasteson basar över (fram till sommaren eller så?) vore önskvärd.

vegma273
Text Box
Signalen från Rektor till Karin Schuback är att när han har fått ett förslag fattar han beslut. Det kanske var avsett att vara precis så svårtolkat som det är?




